
ÖSTERÅKERS KUOMMN
KOMMUNSTYRELSEN

2822 "06'" 28

Interpellation till kommunstyrelsens
ordförande

Motionen Ljusterö särskilda boende skrevs tillsammans av Kd och S i vård- ochomsorgsnämnden (VON). När vi skickat in den och den skulle upp i KF första
gången så klev Kd av motionen efter påtryckningar av kommunstyrelsens
ordförande så jag blev ensam kvar som motionär.

Motionen skulle komma upp i VON där en enig nämnd hade yrkat bifall på
motionen.

När nämnden startade var motionen borttagen från dagordningen utan att man
pratat med motionären.

Vid sista kommunfullmäktige före valet, den 20 juni, fick jag veta vid
godkännande av dagordningen att motionen igen var borttagen från
handlingarna utan att man pratat med motionären.

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande och beredningsansvarigg är:

Varför plockas motioner bort utan att prata med motionären i fråga?

Lars Frid (S)
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2:e Vice ordförande Vård och omsorgsnämnd.

N“. (4


